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Vážení spoluobčané, milí přátelé,
tyto řádky píši těsně před letními prázdninami, 

na které se jistě těší nejen děti. Ač slunečných dnů jsme si 
ještě tolik neužili, kalendář hovoří jasně, léto je tu!

I  za  poslední dva  měsíce se  u  nás leccos stalo. 
V Bukovsku obyvatelé zaznamenali informační kampaň 
k  budování optických kabelů společností CETIN. 
V  každé domácnosti byli zástupci společnosti O2 
a vysvětlili občanům, o  co se konkrétně jedná a  jaký je 
benefit optické sítě. Zhotovitelem bylo avizováno, že 
se do realizace pustí, pokud bude zjištěn mezi obyvateli 
dostatečný zájem. Nakonec mohu informovat, že síť 
se budovat bude, neboť zájem je výrazně nadpoloviční. 
Z  toho mám radost. Jakmile bude znám konkrétnější 
harmonogram prací, budu občany informovat. Jistě to 
s  sebou ponese i  diskomfort spočívající v  částečném 
rozkopání chodníků, ale je to daň za  rozvoj, který 
proběhne.

Co se nám ale nepovedlo a musím to zde zmínit, je 
stav našeho koupaliště. Nyní, pár dní před prázdninami 
byla zjištěna velká závada, kdy koupaliště protékalo, 
voda se v něm nedržela, a protože ji tam bylo málo, tak 
se  kazila. Měli jsme na  výběr, buď nechat koupališti 
vodu, která není dobré kvality, ale zajistit tak napuštěné 
koupaliště stále nebo ho zkrátka vypustit, zjistit příčinu, 
co nejrychleji opravit a  zajistit tak lepší vodu 
na prázdniny. Rozhodli jsme se pro druhou možnost a již 
víme, že největší závada spočívá v  belu a  jeho oprava 
zabere asi 5 dní. Omlouvám se, že občané přijdou na pár 
dnů o možnost se vykoupat.

Díky obyvatelům se  městys může za  rok 2023 
pochlubit výsledky sběru vysloužilého elektrozařízení, 
předaného ke  zpětnému odběru společnosti Elektrowin 
a Asekol, o celkové hmotnosti 15,5  tun. Každý obyvatel 
tak odevzdal průměrně 9 kg spotřebičů. Ušetřili jsme tak 

spotřebu elektřiny a snížili produkci skleníkových plynů. 
Nespotřebovali jsme ropu, železnou rudu, měď a hliník, 
které jsou potřebné pro průmyslovou výrobu. Nahradili 
jsme je právě recyklací odevzdaných spotřebičů. Stejné 
množství CO2 pohltí například 69  smrků. Také nebylo 
nutné vytěžit a  spotřebovat 8  648,50  litrů ropy. 
Představte si, že z  tohoto množství se pokryje spotřeba 
pohonných hmot pro auta např. na cestu z Prahy do Brna 
po  dálnici D1, a  to 332 krát. Došlo také k  úspoře 
91  617,51  kWh energie. Asi stejné množství, jako 
kdybychom spustili cyklus myčky nádobí 94  618 krát. 
Z  odevzdaného množství spotřebičů se  podařilo vrátit 
do  výroby 7  163  kg železa. Takové množství 
recyklovaného železa je možné použít pro výrobu 294 
nových praček, aniž by bylo nutné těžit železnou rudu. 
Recyklací vysbíraných spotřebičů se také podařilo získat 
247 kg mědi, což stačí pro ražbu 43 984 1€ mincí, nebo 
299  kg hliníku, který by stačil na  výrobu 19  962 
plechovek o objemu 0,33 litru. Pamatujte! Elektrozařízení 
obsahuje nejen dále využitelné materiály, ale také 
škodlivé látky. Odhozením do  popelnice se  elektro-
zařízení nedostanou k  recyklaci, ale skončí nevyužité 
na skládce. Odevzdávejte spotřebiče do sběrného dvora.

Přes léto nás čeká několik zajímavých akcí nejen 
v Bukovsku ale i v osadách. Konečně začneme využívat 
hřiště ve  sportovním areálu, jakmile budou osazeny 
branky a  sportoviště, začneme dělat nový plot. Plotem 
bude odděleno i dětské hřiště od oválu. Přestože objekt 
sportoviště bude kompletně oplocen, zejména ovál je 
k využití široké veřejnosti.

Milí občané, těším se, až se letos setkáme ať pracovně 
nebo na společenské, kulturní či sportovní akci.

Krásné prázdniny vám přeje vaše starostka.

Slovo starostky

Informace o odpadovém hospodářství městyse za rok 2023 
(dle zákona č. 541/2020 Sb., o odpadech, § 60, odst.4)

Komunální odpad se třídí na složky:
• Papír a lepenka
• Plasty
• Sklo
• Kovy
• Kompozitní obaly (nápojové kartony)
• Jedlý olej a tuk
• Textil (oděvy)
• Nebezpečný odpad
• Biologicky rozložitelný odpad
• Objemný odpad
• Směsný komunální odpad

Způsoby nakládání s odpady:
• Materiálové využití (recyklace)
• Papír a lepenky
• Plasty (částečně)
• Sklo
• Kovy
• Biologicky rozložitelný odpad (částečně také 

dochází k  tzv. předcházení vzniku odpadu, a  to 
formou domácího kompostování

• Jedlý olej a tuk
• Textil (oděvy) – částečně také opětovné použití

Energetické využití:
• Plasty (částečně)         • Kompozitní obaly (nápojové kartony)
Skládkování:
• Objemný odpad         • Směsný komunální odpad
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Přítomni: všichni radní
Projednáno: 
RM provedla kontrolu došlých faktur a  platby 

provedené přes pokladnu. Stav finančních prostředků k 
15. 5. 2024 je 54 290 267,- Kč.

Provozovatel restaurace Bukovská hospoda požádal 
o  pronájem venkovní plochy před KD jako letní 
předzahrádku. Záměr byl zveřejněn. Po  diskusi bylo 
rozhodnuto, že bude pronajat prostor od schodů vpravo 
při čelním pohledu na  KD, tedy prostor mezi schody 
a  bývalou hospodou. Prostor by byl využit od 1.  5. do 
30.  9. RM schvaluje pronájem části pozemku parc.č. 
2740/14 v k.ú. DB (část před KD od schodů vpravo při 
čelním pohledu na KD) o  výměře cca 25 m2 jako letní 
předzahrádku provozovateli restaurace Bukovská 
hospoda od 1. 5. 2024 do 30. 9. 2024 za  částku 3 000 Kč 
za sezónu. Hlasování: 5/0/0. 

4. RM schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného 
břemene spočívající v  podzemní pokládce kabelů NN 
v obci Popovice na pozemcích parc. č. 1018/12, 1018/13, 
1018/14, 1018/15, 1018/19, 1018/23, 1018/28, 1018/28, 
1018/7, 1019/4, 1021/18, 1021/19, 1025/1, 1025/4, 
1025/6, 1025/7, 1025/9, 1032/16, 1032/17, 1084, 1085, 

1099, 1426, 36/1, 36/2, st 55 v k.ú. Popovice u Dolního 
Bukovska se  společností EG.D, IČ 280 85 400 za úplatu 
9 200 Kč bez DPH. Hlasování: 5/0/0.

RM schvaluje uzavření smlouvy o  o smlouvě 
budoucí o  zřízení věcného břemene – spočívající 
ve  vybudování nové části distribuční soustav v  obci 
Radonice na pozemcích parc. č. 1150/17, 1687/2, 2237/1 
v kú Radonice u Drahotěšic se společností EG.D a.s., IČ 
280  85  400 za  úplatu 59  600  Kč bez DPH. Hlasování: 
5/0/0.

Z. Tůma otevřel diskusi na  téma spolehlivost České 
pošty. Množí se  stížnosti občanů, nebývají jim správně 
doručovány zásilky, je vcelku běžné, že dopisy či balíčky 
bývají adresovány jinam, než je uvedeno na  obálce. 
Několikrát se  stalo, že šlo i  o citlivé údaje či platební 
karty. Starostka přislíbila, že vstoupí do  jednání s  ČP 
s  tím, že upozorní na  tento stav. Již i  v uplynulých 
měsících na žádost občanů věc s ČP řešila, měla za to, že 
se  situace zlepšila, ale zdá se, že stav trvá. Edit z 30. 
května Odpověď z ČP:

Dobrý den, ještě včera jsem neváhala a zavolala na poštu 
do  Bukovska. Požádala jsem přepážkové pracovnice 
o  součinnost v  sepisování stížností na  doručování písemně, 

Zápis z 23. jednání Rady městyse Dolní Bukovsko ze dne 15. 5. 2024

Z úřadu městyse

Odpadový systém městyse:
Městys včetně přidružených obcí, provozuje 

celkem 20  stanovišť na  tříděný odpad kde je 
instalováno:

15 kontejnerů 1500 l na papír a lepenku
18 kontejnerů 1500 lna plast
15 kontejnerů 1500 l na sklo
5 kontejneru 1500 lna nápojové kartony
3 kontejnery 100 l na jedlý olej a tuk
4 kontejnery na oděvy a textil
11 kontejnerů 250 l na papír a lepenku
15 kontejnerů 250 l na plast
10 kontejnerů 250 l na sklo

Městys Dolní Bukovsko provozuje jeden sběrný 
dvůr, který je provozován celoročně každou středu 
a  sobotu dle stanovené otevírací doby, která je 
uveřejněna na  webových stránkách městyse Dolní 
Bukovsko. Na  sběrném dvoře jsou k  dispozici 
vysokobjemové kontejnery na  tříděný odpad: papír 
a  lepenka, plast, sklo, kovy, textil, objemný odpad, 
nebezpečný odpad, pneumatiky a elektro.

Náklady na odpadový systém městyse v roce 2023: 2 186 094,-
Příjmy pro odpadový systém městyse v roce 2023: 1 488.904,-
Z toho příjem z poplatků za obecní systém odpadového hospodářství: 423.704,-
Z toho vybrané poplatky za odpad od všech poplatníků: Kč 1.065.200,-
Částka, kterou městys doplácí na odpadový systém z rozpočtu v roce 2023: 697.190,-

Petr Malecha

Produkce odpadů v roce 2023
Odpady kategorie „O“
Směsný komunální odpad: 401,060 tun (236,47 kg/

obyvatel)
Objemný odpad: 60,6 tun (35,73 kg/obyvatele)
Plasty: 26,34 tun (15,53 kg/obyvatele)
Papír a lepenka: 30 tun (17,69 kg/obyvatele)
Sklo: 27,95 tun (16,48 kg/obyvatele)
Kompozitní obaly (nápojové kartony): 1,05  tun 

(0,61 kg/obyvatel)
Kovy: 24,23 tun (14,29 kg/obyvatel)
Textil: 8,28 tun (4,88 kg/obyvatel)
Jedlý olej a tuk: 0,1 tun (0,053 kg/obyvatel)
Dřevo: 21,59 tun (12,73 kg/obyvatel)

Odpady kategorie „N“
Barvy, tiskařské barvy, lepidla a  pryskyřice 

obsahující nebezpečné látky:
2,249 tun (1,33 kg/obyvatele)
Jiné motorové, převodové a mazací oleje: 0,200 tun 

(0,11 kg/obyvatel)
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Z úřadu městyse

Přítomni: zastupitelé kromě omluvených JUDr. Evy 
Bartošové, Zdeňka Tůmy, Bc. Jiřího Matouška

Hosté: OLH Karel Jedlička
Projednáno

Schválení Závěrečného účtu za  rok 2023 a Účetní 
závěrky za rok 2023 a rozpočtových opatření č. 9 a č. 10

a) Zastupitelé projednali návrh Závěrečného účtu 
městyse Dolní Bukovsko za rok 2023, který byl zveřejněn 
v  souladu s  ustanoveními zákona č. 250/2000 Sb., 
o  rozpočtových pravidlech územních rozpočtů spolu 
se  Zprávou o  výsledku přezkoumání hospodaření 
městyse Dolní Bukovsko. Při přezkoumání hospodaření 
za rok 2023 nebyly zjištěny chyby a nedostatky.

Hospodaření městyse za  rok 2023  skončilo rozpoč. 
schodkem ve výši 8 597 879 Kč.

Zůstatky financí na  bankovních účtech městyse a v 
pokladně k 31. 12. 2023 činily celkem 3 010 206,85 Kč.

Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje 
Závěrečný účet městyse za  rok 2023  spolu se Zprávou 
o  výsledku přezkoumání hospodaření za  rok 
2023  se  souhlasem s  celoročním hospodařením bez 
výhrad. Hlasování: 11/0/0.

b) Zastupitelům byla k  projednání a  schválení 
předložena Účetní závěrka městyse za rok 2023.

Účetní závěrka za  rok 2023  byla sestavena dle §  18 
zákona č. 563/1991 Sb., o  účetnictví v  platném znění 
a  vyhlášky č. 220/2013. Hospodaření městyse za  rok 
2023 skončilo ziskem ve výši 21 437 397,89 Kč.

Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje 
Účetní závěrku za  rok 2023  s  výrokem bez výhrad 
a  p ře v e d e n í vý s l e d k u h o s p o d a ře n í v e  výš i 
21  437  397,89  Kč na  účet 432 – Výsledek hospodaření 
předcházejících účetních období. Hlasování: 11/0/0. 

c) Zastupitelé projednali rozpočtové opatření č. 8 – 
příjem dotace na  financování voleb do  Evropského 
parlamentu a její užití ve výši 224 tisíc Kč. Zastupitelstvo 

městyse Dolní Bukovsko schvaluje rozpočtové opatření 
č. 8.  Hlasování: 11/0/0.

d) Zastupitelé projednali rozpočtové opatření č. 9 – 
výdaje na  dovybavení sběrného dvora v  souvislosti 
se  schválenou žádostí o  dotaci ve  výši 980  tisíc Kč. 
Zastupitelstvo městyse Dolní Bukovsko schvaluje 
rozpočtové opatření č. 9.  Hlasování: 11/0/0.

Majetkové záležitosti – prodej, směna obecního 
majetku

Starostka informovala o zůstatcích na účtech městyse 
– celkem 6  633  360,29  Kč. V  současné době jsou 
vystaveny faktury za cca 514 425 Kč.

Starostka předložila zastupitelům žádost od  ředitele 
školy, Mgr. Bc. Radka Hřivnáče, o  navýšení kapacity 
mateřské školy ze 101 dětí na 108 dětí. Podle 
hygienických norem je maximální kapacita předškolního 
zařízení 108 dětí. Městys, jakožto zřizovatel, se  musí 
k  této žádosti vyjádřit, aby se  žádost mohla postoupit 
krajskému úřadu. ZM schvaluje žádost o  navýšení 
kapacity mateřské školy ze 101 dětí na 108 dětí 
s platností od 1. 9. 2024.  Hlasování: 11/0/0.

Byla projednána písemná žádost manželů z Radonic, 
kteří požádali o  koupi pozemku, který mají historicky 
oplocený, jedná se  celkem o  výměru 209  m2. Jedná 
se  o  pozemek 1638/6 v  kú Radonice u  Drahotěšic. 
Starostka navrhuje zveřejnění záměru prodeje 
uvedeného pozemku, nebo ť v  obci Radonice 
se  v  posledních 2  letech vyhovělo několika dalším 
žadatelům ze  stejných důvodů. Bude ve  věci ještě 
dotázán osadní výbor, zda s prodejem souhlasí.

Byla projednána ústní žádost občana z  Radonic – 
Jednoty o  směnu či koupě pozemků městyse. Starostka 
navrhuje zveřejnění záměru směny pozemku městyse č. 
1672/19 a 1945/4 za  pozemek ve  vlastnictví žadatele, 
parc. č. 2  419 všechny v  kú Radonice u Drahotěšic. Je 
k diskusi, za  jak velkou část pozemku parc. č. 2 419 by 

12. zasedání Zastupitelstva městyse Dolní Bukovsko ze dne 10. 6. 2024

abychom vůbec věděli na depu o  tom, že si tam někdo vůbec 
stěžuje a  mohlo se  předejít takovým problémům. Je ovšem 
divné, že ani telefonické stížnosti nejsou. Většinou lidé volají 
mně nebo telefon k  tomu určený 954 393 141 a  já nebo 
operátoři v  logistice věc řešíme obratem, ale na  Bukovsko 
stížnost neregistruji již tak dobře tři měsíce. Jediné o čem vím, 
co mi volali včera pošta Bukovsko, že doručovatelka nečeká při 
doručování RR dostatečně dlouho. Ovšem i  to jsem 
prověřovala a  dle ESVP někde čeká i 6 minut. Vzhledem 
k  normám na  doručení RR je to čas naprosto v  pořádku,  
dokonce se včera i vracela k paní, která špatně chodí do  jedné 
vsi u  Bukovska a  doručovala RR dvakrát v  jeden den. 
Samozřejmě jsem doručovatelce řekla, že musí čekat déle 
a zvolnit v tempu doručování – je to dříč.

Když se  vrátím do  minulosti k  problémům, co byly 
s doručováním na Bukovsku. Tehdá nechtěla paní starostka ani 
za  nic na  světě přijmout fakt, že se  na dané adresy, pokud 

zásilka není prioritní doručuje 1x  za 3 dny, že to neexistuje. 
Další věc co tedy si myslím, že je také problém, je to, že 
přepážkové pracovnice občany ponoukaly ke stížnostem přímo 
starostce obce – nezůstalo to tak i nadále?

Nehledě na  to, že v  poslední době eviduji tedy množící 
se  stížnosti na  doručování novin/časopisů, které nosí firma 
MEDIAPOST, ne tedy v  okolí Bukovska, ale ty stížnosti 
opravdu jsou dost. Lidé automaticky volají na  poštu a  poté 
se zjistí, že to nenosí náš podnik ale firma MEDIAPOST/PNS.

Rozpočtové opatření č. 6 – dar Nadace ČEZ 
na  vysázení popovického sadu – 100  tis. Kč. RM 
schvaluje RO č. 6. Hlasování: 5/0/0.

Rozpočtové opatření č. 7   - výdaje. RM schvaluje RO 
č. 7 – výdaje – podporované byty, el. en. KD Dolní 
Bukovsko, materiál na  hřiště, dětské hřiště a  veřejnou 
zeleň – celkem 200 000 Kč. Hlasování: 5/0/0.
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Z úřadu městyse
měla směna být, zastupitelé mají za  to, že vzhledem 
k rozdílným způsobům využití by to mělo být směněno 
(pokud vůbec) za celý pozemek parc. č. 2 419.

Diskuze: Pan Ing. Němec navrhuje směně ani prodeji 
nevyhovět, neboť v místě dochází i  k zaplocení obecní 
cesty a  tím je ztížen přístup vlastníkům sousední 
nemovitosti. Ostatní zastupitelé také mají výhrady 
a  navrhují odstranění oplocení pozemku jako krok, 
na který bude navazovat případná směna.

Dále s tarostka rozvedla diskuzi na  téma 
„fotovoltaika“ a  její umístění na  střeše školy. Paní 
starostka připomněla, že máme rozhodnutí o poskytnutí 
dotace na střechu školy a domnívá se, že asi se nejedná 
o  nejhospodárnější nápad, zejména s  přihlédnutím 
k  faktu, že provoz školy je v  letních měsících omezen 
a  navařeno bude do 9  hodin a  svítit začíná až po 
9.  hodině. Nejvíce energie spotřebuje provoz čističky 
odpadních vod v Dolním Bukovsku a kabiny na hřišti, 
kde v současné době poptává řešení.

OLH pan Jedlička informoval zastupitele o  hospo-
daření v  obecních lesích a  názorně předložil výsledek 
hospodaření za  rok 2023, kde upozornil na  výrazné 
snížení cen za  dřevo, který měl dopad na  výsledek 
hospodaření (- 83  707  Kč). Za  rok 2023  bylo vytěženo 
1  700  m3 dřeva. Pan Jedlička dále informuje, že bylo 
požádáno o  dotaci na  zalesnění (ta přijde snad v  roce 
2025), která se  použije na  zalesnění části pelejovické 
louky v lese.

Různé – připomínky, dotazy a  interpelace 
zastupitelů městyse

Starostka informovala o personální situaci na Úřadě 
městyse DB. V  uplynulém období došlo k  několika 
odchodům zaměstnanců do  starobního důchodu. Nově 
ve  funkci vedoucího sběrného dvoru je pan Cyril 
Hubený, rozvoz obědů a péči o veřejnou zeleň zastává 
Anna Šťovíková a  funkci účetní Hana Svačinová. 
Pracovní četu dále tvoří Petr Liška, Karel Kubíček, 
Miroslav Svoboda, Roman Mareš a  brigádník Stanislav 
Vořech.

Starostka uvedla, že by ráda do konce roku vyřešila 
povrch a odvlhčení sklepního prostoru kulturního domu 
v Dolním Bukovsku. Osloví několik společností a požádá 
o  nabídku, jejíž schválení podléhá zastupitelstvu. 
Realizace bude hotová před plesovou sezonou.

Pavel Kohout vznesl dotaz na  hospodu v  obci 
Radonice, zda bude pokračovat rekonstrukce. Paní 
starostka odpověděla, že ano, je to i  na  programu 
v  následujících měsících. Informovala o  umístění 
ultrazvukového odvlhčovače v  budově, který úspěšně 
funguje. Dále informovala přítomné, že bude odstraněna 
váha na  návsi obce Radonice a  posílen kanalizační 
odtokový kanál eco před domem Černých.

Pavlína Kovaříková upozornila na  opakovaný 
problém s vlhkostí v prostoru provozovny pedikúry paní 
Bořutové. Přítomný občan navrhl odvětrání rekuperací, 
která se  mu osvědčila. Paní starostka ho požádala 

o  zaslání bližších informací, že pokud se  jedná o  tak 
snadné a  levné řešení, jak občan říká, že by to bylo 
samozřejmě úžasné.

Mgr. Ivana Jakubalová vznesla dotaz na  zábory 
pozemků, o  nichž se  dočetla v  zápisu z  rady městyse 
z  ledna. Dotázala se, kolik nájemních/pachtovních 
smluv bylo dosud na  základě tohoto zápisu uzavřeno. 
Paní starostka reagovala tak, že občané, kterých se  to 
týká byli vyzváni. Do konce prázdnin dodají informaci, 
zda tyto pozemky vyklidí nebo zda budou mít zájem 
o  uzavření pachtovní smlouvy. Rovněž dodala, že lidé 
nejčastěji tuto situaci řeší koupí pozemku, ale městys 
nemá zájem primárně pozemky prodávat.

Mgr. Ivana Jakubalová dala návrh na  výstavbu 
nového chodníku v ulici Týnská na pozemcích č. 2745/1, 
2745/16 (druhá strana ulice). Pan místostarosta paní 
magistře vysvětlil, že už chodník v  dané ulici máme 
a  proběhlo kácení keřů na  obecních pozemcích k  lepší 
přehlednosti. Paní magistra Ivana Jakubalová má 
na mysli chodník k  bytovému domu č. 265. I  ten však 
vede po  druhé straně ulice. Paní magistra navrhuje 
zhotovit chodník v pásu pozemku parc. č. 2745/16, to ale 
nedává smysl, neboť je to přesně vedle stávajících 
chodníků.

Mgr. Ivana Jakubalová vznesla dotaz, proč byla 
umístěna dopravní značka „Průjezd zakázán“ na začátku 
a  na  konci místní komunikace v  ulici Na  Hejčarech. 
Tazatelka upozornila, že zjistila, že je tato značka 
umístěna neoprávněně. Podle jí zjištěných informací 
nebylo zahájeno správní řízení, Ministerstvo vnitra 
se vyjádřilo, že tato značka byla umístěna neoprávněně. 
Městský úřad Týn nad Vltavou nevydal žádné povolení. 
Proběhla hromadná diskuse a  výměna názorů mezi 
občany a zastupiteli. Paní starostka poté uvedla, že na její 
pokyn tuto značku umístili zaměstnanci městyse, aby 
v  označeném úseku touto značkou nedocházelo 
k dopravním nehodám. Je si samozřejmě vědoma, že to 
není správné, ale i  v souvislosti s  nedávnou nehodou, 
která se  tam stala, měla zato, že by měla konat. Je si 
vědoma i  následků, které s  sebou nese neoprávněné 
osazení značky, ale v některých případech je třeba nějaké 
regulace. Právě Na Hejčarech dává tato značka smysl,  
skýtá velký přínos pro obyvatele této konkrétní ulice 
a  pomůže bezpečnosti zejména na  vjezdu či výjezdu 
z  této ulice do ulice Veselské, kde je úsek nejrizikovější. 
Jistě může omezit i  jiné obyvatele a může jich být více, 
protože patrně větší skupina tuto cestu jako zkratku 
využívá, ale starostka zopakovala, že na  tomto místě, 
kde i historicky tato značka byla, má smysl.

Paní Kovaříková upozornila na zanedbané pískoviště 
na hřišti ve sportovním areálu.

Ing. Němec se  informoval na  oplocení hřiště. Pan 
místostarosta dotaz zodpověděl, nyní je na  místě jen 
provizorní plot a po ukotvení branek a  sportoviště pro 
hod koulí, bude dodělán.
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Volby proběhly ve dnech 7. a 8. června. Volební účast v územním celku Dolní Bukovsko byla lehce pod 
celorepublikovým průměrem, a to 34,38%. Celorepubliková účast  byla 36,45%. Srovnání celorepublikového výsledku 
stran s více jak 5% hlasů:

DB: SPD a Trikolora 6,98%, PŘÍSAHA a MOTORISTÉ 11,13%, ANO 2011 30,78%, SPOLU 22,27%, Starostové 
9,17%, STAČILO!, KSČM, SD-SN, ČSNS 7,64%

ČR: SPD a Trikolora 5,73%, PŘÍSAHA a MOTORISTÉ 10,26%, ANO 2011 26,14%, SPOLU 22,27%, Starostové 
8,70%, STAČILO!, KSČM, SD-SN, ČSNS9,56%, Piráti 6,20%

Výsledky voleb do Evropského parlamentu v městysi

Z úřadu městyse

Strana Celkem Okr. 1 Okr.  2 Okr.  3 Okr.  4 Okr. 5 Okr.  6 Okr. 7 

Klub angažovaných nestraníků 1 0 0 1 0 0 0 0

Liberální aliance nez. občanů 3 2 1 0 0 0 0 0

SPD a Trikolora 32 22 1 3 0 1 0 5

PRO – Jindřicha Rajchla 6 2 0 1 0 2 0 1

PŘÍSAHA a MOTORISTÉ 51 26 11 3 3 6 2 0

SEN 21 a Volt Česko 3 3 0 0 0 0 0 0

Česká republika na 1. místě! 1 0 1 0 0 0 0 0

Strana zelených 3 1 0 1 1 0 0 0

ČSSD 1 1 0 0 0 0 0 0

ANO 2011 141 95 11 8 16 3 2 6

ALIANCE ZA NEZÁVISLOST ČR 3 2 0 0 0 0 1 0

ANO LEPŠÍ EU S MIMOZEMŠŤANY 1 0 1 0 0 0 0 0

SPOLU (ODS, KDU-ČSL, TOP 09) 102 58 9 3 9 15 5 3

REFERENDUM - Hlas Lidu 1 1 0 0 0 0 0 0

Svobodní 8 5 1 1 0 1 0 0

Sociální demokracie 13 5 2 3 0 1 0 2

Starostové a osobn. pro Evropu 42 22 5 4 7 2 2 0

Česká pirátská strana 10 6 0 0 2 2 0 0

PRO vystoupení z EU 1 1 0 0 0 0 0 0

STAČILO!, KSČM, SD-SN, ČSNS 35 22 1 1 8 0 0 3

Rozpis volebních okrsků:  Okrsek 1 D. Bukovsko, Okrsek 2 H. Bukovsko, Okrsek 3 Bzí, Okrsek 4 Radonice, 
  Okrsek 5 Popovice- Hvozdno, Okrsek 6 Pelejovice, Okrsek 7 Sedlíkovice

Občanka z Radonic upozornila na dosud neopravený 
kolotoč, byla přislíbena oprava.

Občan z Dolního Bukovska – změna územního plánu 
v  souvislosti s  obchvatem. Bylo mu odpověděno, že je 
ve  zpracování, o  dotaci je požádáno, zpracování této 
změny může být až po  zpracování standardizace a  tu 
začneme nejprve, až budeme mít jistotu, že jsme obdrželi 
dotaci.

Občan z  Dolního Bukovska – se  dotazoval, kdo 
provádí kosení krajnic podél místních komunikací. 
Pokud jde o  komunikace městyse, údržbu provádějí 
zaměstnanci či městysem sjednané subjekty za úhradu, 
v jiném případě správa a údržba silnic (SÚS).

Občanka z Dolního Bukovska – navrhuje prořezání 
stromů při cestě na  Horní, hned za  domem Dušáků, 
k  tomu se připojuje i Bc. Kovaříková. Toto slíbil zajistit 
OLH K. Jedlička.
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Ke Dni dětí pro nás hasiči z  místního hasičského 
sboru připravili úžasnou akci, při které děti mohly 
na  vlastní kůži zažít, jak cvičí hasiči, vyzkoušet si 
vybavení a prohlédnout si hasičské auto. 

Hasiči pro děti sehráli fiktivní zásah, při kterém 
předvedli, jak vypadá zásah od  oblékání až po  hašení 
ohně. Děti měly možnost si vyzkoušet stříkání vody 
z hasičské hadice a vidět, jak funguje dýchací technika. 

Na  závěr děti odjížděly v  hasičském autě zpět 
do školy plni dojmů a zážitků. 

Děkujemei touto cestou SDH Dolní Bukovsko  
za velmi hezkou a poučnou akci.

Za celou školku Medvídci a Jana Lukášková

Školka u hasičů

Ze školky

Na zmrzlině
Třída Krtečků ze  školky oslavila 

Den dětí návštěvou u Marušky. Děti si 
s  nadšením pochutnaly na  lahodné 
zmrzlině a strávily příjemné chvíle plné 
smíchu a radosti. 

Srdečně děkujeme Marušce za milé 
pozvání a  skvělou pohostinnost, která 
našim dětem zpříjemnila celý den.

Lenka Bártová a Kateřina Jindrová
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Ze školky

Berušky u kuřátek
Tř ída Berušek ze  školky navštívila místní 

drůbežárnu, kde se  děti mohly podívat na  kuřátka. 
Někteří odvážlivci si kuřátko pochovali v  ručičkách, 
zatímco jiní si je dokonce sami chytli. Byl to pro ně 
nevšední zážitek plný radosti a  nadšení. Děti 
se  dozvěděly mnoho zajímavostí o  chovu kuřátek 
a  na  vlastní oči viděly, jak vypadají. Srdečně děkujeme 
zaměstnankyním drůbežárny za  jejich trpělivost a milý 
přístup, který dětem umožnil prožít krásný a  poučný 
den.

Paní učitelky z Berušek

Přespávačka u předškoláků ve školce
Dě t i z  předškolních tř íd Koč iček 

a  Medvídků zaž i ly nezapomenutelné 
odpoledne a noc v mateřské škole. Čekalo na 
ně zábavné odpoledne plné her na  téma: 
ČARODĚJNICE.

Čarodějnice ztratila kouzelnou knihu 
a ten kdo ji našel , tak začaroval celou školku 
a  zahradu. Děti splněním 10 úkolů získaly 
od čarodějnice zaklínadlo na odčarování.

K aždý s i n a še l k o u z e l ný k á m e n 
s pavučinkou, který mu splní tajné přání. Děti 
dostaly kamínek jako poděkování za  pomoc 
čarodějnici odčarovat školku.

Upekli jsme si buřty, snědli obřího 
melouna a zazpívali jsme si lidové písničky.

Na dobrou noc si děti vybraly pohádku 
Šmoulové 2.

Učitelky z Kočiček a Medvídků
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Pasování prvňáků na čtenáře

Ze školy

Pasování předškoláků

Dne 10.  června se na radnici uskutečnilo slavnostní 
pasování prvňáků na  čtenáře. Tento významný den byl 
pro děti plný očekávání a  radosti. Děti přečetly 
slavnostní slib, ve  kterém se  zavázaly, že budou 
s knihami zacházet s úctou a péčí. Po přečtení slibu byli 
prvňáci oficiálně pasováni na  čtenáře. Radnice byla 

naplněna dětskou hrdostí a nadšením za uznání, kterého 
se jim v tento slavnostní okamžik dostalo. Prvňáci si 
odnesli nejen nové knihy, ale i  vzpomínky, které jim 
zůstanou na celý život.

Markéta Farková

Pasování našich předškoláků na školáky proběhlo dne 17. června na školní zahradě.
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V  úterý 23. 4.  jsme se  zúčastnili Dopravní soutěže 
mladých cyklistů, kterou vyhlašuje Ministerstvo dopravy 
– Besip. Oblastní kolo se  konalo v prostorách Základní 
školy na Malé Straně. Naši školu reprezentovalo pouze 
jedno družstvo 1. kategorie – žáci od 10 do 12 let. Marek 
Kokeš, Jan Míchal, Alžběta Dudlíčková a  Kristýna 
Vomáčková. Žáci soutěžili ve  čtyřech disciplínách: jízda 
zručnosti, pravidla silničního provozu – teoretická část 
( testy), pravidla silničního provozu – praktická část 
( jízda na dopravním hřišti) a první pomoc. Do  soutěže 
se  zapojilo celkem sedm škol. Naše družstvo získalo 
nejméně trestných bodů, a  tak se  umístilo na 1. místě. 
Spokojeni si odnášeli vítězný pohár, diplom, zlaté 
medaile a  další drobnosti. Protože se  jednalo 
o  postupovou soutěž, ještě nás čeká 29.  5. krajské kolo 
v Táboře. Tak nám držte palce!

Hana Fišerová

Dopravní soutěž mladých cyklistů

Ze školy

V  pátek 17.  5. navštívili žáci 3.  a 4.  třídy dětské 
dopravní hřiště v Soběslavi. Počasí bylo sice deštivé, ale 
i tak jsme si to všichni moc užili. Žáci třetí třídy zahájili 
dopoledne přednáškou o  dopravních předpisech 
a  pravidlech týkajících se  pohybu cyklistů v  provozu, 
výbavy kola apod. Pak měli možnost vidět policisty 
v plné výbavě, vyzkoušeli si neprůstřelnou vestu. V další 
části je čekala praktická jízda na  kolech a  koloběžkách 
na  dopravním hřišti s  křižovatkami i  kruhovým 
objezdem. V provozu se pohybovaly i děti v roli chodců, 
na které museli řidiči dávat pozor.

Čtvrťáci den začali přesunem do  centra Soběslavi, 
kde se občerstvili v jedné z místních cukráren. Cesta byla 
dost obtížná, protože lilo jako z  konve. Ale všichni to 

zvládli. Po návratu do automotoklubu absolvovali stejný 
program jako žáci ze  třetí třídy, avšak bez účasti 
policistů.

Přesto, že dopravní hřiště slouží jako cvičiště, 
překvapilo nás, že někteří žáci se  na něm pohybovali 
nepřiměřenou rychlostí, bez dodržování dopravních 
předpisů a jeden dokonce jel i bez držení řídítek. Proto je 
třeba stále pravidla dětem připomínat, aby si je zažily a v 
běžném provozu automaticky užívaly, aby nedocházelo 
ke zbytečným nehodám, úrazům a ztrátám na životech.

Hana Fišerová a Ivana Maříková

Dne 24. 4. se vybraní žáci 4. třídy zúčastnili dopravní 
soutěže určené pro žáky čtvrtých ročníků. Družstvo 
tvořili: Tomáš Kokeš, Jiří Císař, Bela Jindrová a  Ema 
Tůmová. Disciplíny byly opět čtyři, stejné jako 
v  Dopravní soutěži mladých cyklistů, ale škol 
se  přihlásilo šest. Tito žáci byli na  soutěži poprvé, 
bojovali statečně a pouze čtyři body je dělily od prvního 
místa. Pohár si odvezli žáci ze Základní školy Temelín. 
Do Bukovska jsme si dovezli stříbrné medaile, ze kterých 
jsme měli obrovskou radost.

Hana Fišerová

O pohár Městské policie Týn nad Vltavou

Návštěva dětského dopravního hřiště v Soběslavi
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Branná soutěž

Ze školy

Ve středu 22. 5.  jsme se vydali do Týna nad Vltavou 
na  ZŠ Malá Strana, kde se  konala Branná soutěž. 
Po  dlouhých pěti letech jsme se  této soutěže opět 
zúčastnili. Družstvo bylo složeno ze  žáků 9.  třídy Jan 
Bořuta, David Hora, Pavel Kubík, Ladislav Landa, 
Kateřina Svačinová a Jakub Špatný.

Tato soutěž zahrnuje všestranné zaměření. Jednotlivá 
stanoviště se  skládala z  dovednostních a  vědomostních 
disciplín, jako jsou znalost první pomoci, hodnosti 
Armády ČR, určování světových stran, práce s měřítkem 
mapy, střelby ze  vzduchovky, hod granátem, ale také 
sportovních disciplín (překážkové dráhy, člunkového 
běhu, transportu raněného, sed-leh, kliky, přeskok přes 
švihadlo).

Naše družstvo splnilo jednotlivé úkoly ve  velmi 
slušném času a  celkový počet bodů celé skupiny stačil 
na  pěkné 5.  místo z  celkem 13.  zúčastněných škol 
Vltavotýnska.

Všem zúčastněným děkuji, a  to i  náhradníkům 
(Natálie Kovaříková, Dalibor Hanzlík), kteří s  námi 
vyrazili do boje.

Milena Zahradníková
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Stavění májky – krásná tradice, kterou se i v letošním 
roce podařilo zrealizovat. S  přípravou se  začalo už 
několik dní před samotným 30. květnem. Nařezat dřevo, 
vybrat vhodný strom, oholit kmen, připravit vatru, 
vyrobit čarodějnici…no bylo toho spousta.

A  protože se  za „postavit májku“ schovává hodně 
práce, bylo nám líto, že se  na samotné vyvrcholení 
příprav přijde podívat jen pár lidí. A  tak jsme letos 
zkusili pro děti připravit doprovodný program a  tím 
bylo samotné zdobení májky a tvořivá dílna.

Ale počasí nám vůbec nepřálo, silný vítr odnášel 
veškeré připravené papíry, šablony a  tak se  tvořit moc 

nedalo. Záměr nalákat lidi se  však přece podařil 
a odpoledne se u májky sešla asi stovka lidí – maminky 
a děti zdobily krepákem májku, tatínkové přiložili ruku 
k dílu a společnými silami ji zvedli do výše.

Po práci pak přišla zasloužená odměna, opekly 
se  buřty a  žízeň se  zahnala zlatým mokem z místního 
minipivovaru, pro děti byla připravena malinová 
limonáda.

Samotným závěrem se  zapálila vatra, na  které 
shořela čarodějnice. Účastníci odcházeli domů spokojeně 
a my jsme rádi, že tato krásná tradice stále žije.

Hana Pourová

Májka

Ze života v městysi

Dne 25.  5. se  tradičně konal v  Radonicích již 
17.  ročník nohejbalového turnaje – memoriálu Františka 
Trendy. Nejen hráči, ale i  fanoušci se po ročním těšení, 
setkali na obvyklém místě.

Letos se účastnilo 12 soutěžních dvojic nejrůznějšího 
věkového zastoupení. Věkový rozptyl byl od  čtrnácti 
do šedesáti šesti let.

Hráči byli letos převážně místní, nikdo nepřijel 
z daleka. Hráčům po celý den fandili rodinní příslušníci. 
Přítomné však děsila předpověď počasí, která slibovala 
přívalový déšť. Přítomné ale ani nenechal klidným 
hokejový zápas české reprezentace proti Švédům, jehož 
začátek byl avizován ve 14:20. Cíl byl jasný. Dohrát 
turnaj před začátkem hokeje. A  my v  Radonicích cíle 
plníme. Po velkém úprku do hospody, kde se hokejový 
zápas promítal, proběhlo vyhlášení v rámci pauzy mezi 
třetinami. Takže tato sobota byla v  Radonicích 
o  celodenním fandění. Jak jsme porazili Švédy jistě 
popisovat nemusím. Tak se  podělím aspoň o  výsledky 
radonického memoriálu.

Sedmnáctý ročník radonického nohejbalu
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Ze života v městysi

Dětský den jsme již druhým rokem oslavili 
ve  sportovním duchu. Počasí si s  námi pěkně hraje, 
a proto jsme kvůli nepříznivé předpovědi přeložili běh 
ze soboty na neděli 26. května.

Po obědě se na hřišti začali scházet rodiče, prarodiče 
a hlavně děti – ty dostaly jako dárek sáček s barevným 
práškem, a  tak než se  odstartovalo, jedno tričko 
nezůstalo bílé. Před samotným závodem je samozřejmě 
potřeba se  pořádně rozcvičit a  protáhnout – o  to 
se postarala Klára Šafářová, které tímto moc děkujeme.

Tělíčka jsou připravená, a  proto je čas vydat se  na 
trasu: „Tři, dva, jedna a start!“ Po tomto povelu se stovka 

závodníků vydala vstříc čtyřem barevným zónám. V cíli 
na  všechny čekala medaile a malé občerstvení. Závod 
se  i přes pár spadnutých kapek vydařil a mně nezbývá, 
než poděkovat všem, díky kterým se  tato akce mohla 
zrealizovat.

Za oddíl TJ Dolní Bukovsko bych chtěla popřát všem 
dětem i  dospělým krásné prožití letních prázdnin. 
Na  toto období chystáme pro děti oblíbenou hru 
ŠIPKOVANOU. Bližší informace budou uveřejněny 
na vývěsce a fcb stránkách městyse.

Hana Pourová

Běh barvami podruhé

Letos se  na prvním místě umístila opět tradiční 
dvojice Honza Kovář a Míra Kaiser, kteří obhájili loňské 
vítězství. Stále platí, že tato dvojice má na kontě nejvíce 
výher, přestože oba hráči již překročili čtyřicítku, stále 
hrají jako mladíci. Druhé místo obsadila také osvědčená 
dvojice, a  to ve  složení Pepa Jindra a  Ivo Kotaška, 
penzionovaní hokejisté. A  na  třetím místě se  umístil 
David Nedorost s Mírou Studničkou. Pan Maxa, který 
se letos výjimečně neumístil na stupních vítězů, byl také 
vyhlášen nejstarším hráčem turnaje, ale už víme, 
na rozdíl od loňska, kolik je mu let. Krásných 66!

Po celý den turnaje bylo k dispozici nejen pro hráče 
ale i  pro fanoušky pestré občerstvení. Místní ženy 
napekly výborné buchty a  koláče a  podávalo 
se i výborné zauzené maso. Všem pekařkám a řezníkovi 
Josefu Kovářovi za  to patří velký dík a  uznání. 
Pochutnali jsme si velice.

Vítězové si kromě několika věcných cen odvážejí 
i putovní pohár a uvidíme, zda v příštím roce obhájí své 
vítězství. Každopádně i za rok na viděnou v Radonicích.

Ivana Makovičková
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V  sobotu 8.  června 2024  se  Horní Bukovsko stalo 
místem radostného shledání a vzpomínek, když se  zde 
slavilo 100.  výročí založení Sboru dobrovolných hasičů 
a  současně probíhalo setkání rodáků a  přátel obce. 
Krásné počasí a  bohatý program přilákaly mnoho 
návštěvníků, kteří se  sjeli nejen z  blízkého okolí, ale 
i ze vzdálenějších koutů České republiky.

Slavnostní den začal registrací účastníků v 11:30. 
Organizátoři přivítali hosty vřelým úsměvem a  každý 
příchozí zástupce hasičkého sboru obdržel pamětní list 
a  stuhu k  praporu, rodáci pak drobnou pozornost. 
Netrvalo dlouho a prostor na návsi zaplnil veselý šum 
a hlahol.

Ve 13  hodin vypukl slavnostní ceremoniál. 
Místostarosta městyse Petr Malecha, krajský starosta 
SHČMS Mgr. Jiří Žižka, Ing. Věra Machová z Okresního 
sdružení hasičů Č. Budějovice, náměstek starosty 
SHČMS Stanislav Klika st., starosta SDH Horní 
Bukovsko Cyril Hubený a  konferenciér Jaromír Klika 
se  střídali u  mikrofonu s  proslovy, které připomněly 
bohatou historii sboru a  jeho význam pro obec. Mezi 
čestnými hosty nechyběli zástupci okolních hasičských 
sborů, představitelé městyse a  také představitelé 
SHČMS. Ceremoniál vyvrcholil slavnostním předáním 
pamětních medailí zasloužilým členům sboru.

Po oficiální části následovala mše svatá, která začala 
v 15 hodin v místním kostele. Mši celebroval páter Josef 
Stolařík. Byla to chvíle klidu a rozjímání, kdy se všichni 
mohli zamyslet nad minulostí i  budoucností obce 
a sboru.

Doprovodný program byl rovněž velmi pestrý 
a  pamatoval na  všechny generace. Dechová kapela 
Netolička rozezvučila náves lidovými písněmi, které 
zahřály u srdce nejednoho návštěvníka. Blaťácký soubor 
ze Ševětína předvedl své tradiční tance a písně a ukázal 
krásu místního folkloru. Pro děti byl připraven skákací 
hrad, který se stal centrem dětského smíchu a radosti.

Zvláš tní pocta byla věnována pplk. Janu 
Hadrávkovi, letci RAF a rodákovi z Horního Bukovska. 
Při proslovech byl připomenut jeho životní příběh 
a  přínos pro vlast, což vzbudilo hluboké emoce 

a  vzpomínku přítomných při pokládání věnce 
k  pomníku padlým a  uctění jeho pomátky. V  sále 
kulturního domu si mohli návštěvníci prohlédnout 
výstavu k jeho působení v 311. jednotce RAF.

V  prostorách kulturního domu byla instalována 
výstava výtvarných děl Karla Žižkovského, která 
přilákala mnoho místních občanů. Jeho obrazy 
inspirované krásami okolní přírody a života v obci byly 
obdivovány všemi generacemi. Vedle této výstavy byla 
také expozice starých fotografií z  Horního Bukovska, 
která přenesla návštěvníky zpět do minulosti a umožnila 
jim vzpomenout si na  staré časy a  připomenout tváře 
místních obyvatel, kteří zde žili i více než před sto lety.

Odpoledne proběhla ukázka práce policejního 
psovoda z útvaru Krajského ředitelství Jihočeského kraje 
Policie ČR. Diváci mohli sledovat, jak cvičený pes 
bravurně zvládá chytání podezřelých a  jak efektivně 
spolupracuje se  svým psovodem. Tento dynamický 
a  napínavý programový bod přinesl mnoho napětí 
a obdivu k práci těchto čtyřnohých chlupatých hrdinů.

Vrcholným bodem odpoledne byly ukázky hasičské 
techniky, které přitáhly pozornost malých i  velkých. 
Historická stříkačka tažená koňmi vzbudila velký obdiv, 

100 let SDH Horní Bukovsko a setkání rodáků

Ze života v městysi
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když se  představila v  plné kráse a  funkčnosti. Další 
atrakcí byl zásah u  požáru, který předvedly děti 
z  hasičského kroužku. Malí hasiči předvedli skvělou 
připravenost a odhodlání, což přihlížející diváky nadchlo 
a ocenili je zaslouženým potleskem.

Oslavy 100.  výročí založení SDH Horní Bukovsko 
a  setkání rodáků a přátel obce byly krásným důkazem 
soudržnosti komunity a úcty k tradicím. Celý den se nesl 
v  klidné a  pohodové atmosféře a  byl naplněn radostí, 
nostalgií a  vzájemným porozuměním, což všem 
přítomným zanechalo nezapomenutelné vzpomínky.

Děkujeme všem dobrovolníkům z  řad občanů 
Horního a dobrovolným hasičům za přípravu této velké 
akce. Dík patří i  pplk. v. v. Ing. Miloslavu Prskavcovi 
za  poskytnutí materiálů k  výstavě o  životě Jana 
Hadrávka.

V neposlední řadě patří náš dík také Městysi Dolní 
Bukovsko a  Jaderné elektrárně Temelín Skupiny ČEZ 
za finanční podporu akce, bez níž by se oslavy v  takto 
důstojné podobě nemohly uskutečnit.

Markéta Farková

Projděte se klečatskou cestou

Ze života v městysi

Naše vycházka může začínat v  Dolním Bukovsku 
před infopanelem „Bukovského putování“, kde 
po  značené červené trase se  projdete do  Horního 
Bukovska k  rozcestníku, který se  nachází u  kostela Sv. 
Štěpána.

Nebo pohodlně dojedete na  náves Horního autem, 
na parkování se vždy najde místo.

Šipka na  zmiňovaném rozcestníku nás přivede 
na  vyhlídku Kolbovna s  posezením. Naskýtá se  zde 
hezký výhled do  krajiny Veselských blat s  hradem 
Choustník v pozadí. Pro lepší orientaci slouží informační 
deska s názvy vesnic, které můžeme v dálce spatřit. Zde 
je také umístěna další informační šipka, kam půjdete 
dále. Sejdete kolem staletého transformátoru k vodní 
nádrži ČOV připomínající rybník s rákosím. Je tu 
odpočinkové posezení s  ohništěm. Najdete-li si dříví 
na  oheň v  nedalekém stromoví můžete se  také ohřát 
a  občerstvit. Najdete zde další informaci, jak dojdete 
na jmenovanou cestu. Je to jednoduché, 250 m podél lesa 
a přijdete na její začátek.

Jedná se  o  cestu, která prošla rekonstrukcí, takže 
můžete vyjet i  s kočárkem. Vede příjemným lesem 
a  vyúsťuje na  hlavní silnici mezi Horním a  Dolním 
Bukovskem v místě, které se nazývá V Radličce.

A  proč klečatská cesta? Touto cestou začátkem 
minulého století chodili školáci z  blatských vsí Klečaty 
a možná Zálší do školy – měšťanky v Dolním Bukovsku.

A  jaké máte ještě možnosti? Můžete pokračovat 
po  červeném značení přes Nový Dvůr, vyhlídku 

Ve  Smrčí do  Dolního Bukovska anebo se  ještě projít 
po Stezce skřítka Guberňáčka.

Jste-li již unaveni, vrátíte se  po silnici ke  kostelu 
na Horním a vycházka končí.

V  případě, že si vycházku naplánujete v  pozdním 
odpoledni ve  středu nebo víkendové dny, můžete 
se občerstvit v hospůdce Na Kuberně. Otevřeno je od 18 
hodin. Touto vycházkou ujdete pohodlně cca 1km.

Nakonec několik zásad. Procházíme lesem. Les nás 
na chvíli přijal jako hosta, tak se také musíme chovat jako 
na návštěvě. Co si neseme s sebou, to si také odneseme 
i třeba prázdné.

Mějte na paměti, že všechno kolem vás vytvořili lidé 
a všechno stálo nemalé peníze a práci.

Přeji pohodovou vycházku.
Za spolek Dědouškové  Jaromír Klika
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V  letošní sezóně v našem klubu všech 22 soutěžních 
zápasů odchytal Bendík (Benda Petr), záda mu jistil 
Venca (Suchý Václav). V  obraně hráli Pexík (Pexa Jan), 
Prkýnko ml. (Musel Ondřej), Prkýnko (Musel Josef), 
Proky (Prokeš Petr) a Wěrek (Hrubý Lukáš). V  útoku 
nastoupili, Gordon (Svoboda Jan), Kali (Kadlec Jan), 
Kauťák (Koutský Vojtěch) Lomák (Lomský Marek), 
Luděk (Luděk Lou Myler), Pítrs (Peterka Tomáš), Sedlo 
(Sedláček Tomáš), Špatenka (Špatný Jan), Šub (Šubrt 
František), Venca (Šťastný Václav), Víťa (Zeman Vít), 
Víťas (Víta Martin), Zahry (Zahradník Petr), Zdenda 
(Branšovský Zdeněk), Zliky (Klika Aleš) a Zdeno (Dušek 
Zdeněk).

Z  dvaadvaceti zápasů BHLA jsme pětkrát prohráli. 
Po  jednom vítězství si připsaly HC Zvěrkovice 4:3, HC 
Radimov 3:1, HC Vidle 11:5, RH Roudná 6:0, a  HC 
Kostelec 10:6. Čtyřikrát jsme remizovali, a  to s  HC 
Zvíkov 4:4, HC Křída 3:3, HC Tábor 3:3 a HC Radimov 
3:3. Zbylých třináct zápasů jsme dotáhli do  vítězného 
konce. Dvakrát jsme porazili týmy HC Fantom 7:2 a 8:6, 
HC Řípec 13:1 a 7:5, HC Hvozdno 8:4 a 8:2. Jednou 
se  nám povedlo zvítězit nad týmy HC Vidle 5:1, HC 
Tábor 4:1, RH Roudná 7:6, HC Kostelec 5:4, HC Zvíkov 
6:5, HC Zvěrkovice 4:3, a HC Křída5:4. Po 6  letech jsme 
opět dosáhli umístění na bedně. Bylo to hlavně tím, že 
se  povedlo sehnat posily a  díky tomu se  na zápasy 
scházelo dostatečné množství hráčů. S  počtem 115 
vstřelených branek jsme v  tomto hodnocení skončili na 
4. místě. V  počtu obdržených branek jsme skončili na 
5. místě s 91 inkasovanými góly. Bendík odchytal jako 
jeden ze dvou brankářů z celé ligy všech 22 utkání, s 91 

obdrženými góly a  průměrem 4,14  branky na  zápas 
skončil mezi golmany na 5.  místě. Do  elitní desítky 
v  kanadském bodování celé ligy se  dostal Pítrs. V 17 
utkáních získal 29  bodů za 20  branek, což mu vyneslo 
6. místo mezi střelci, a 9 asistencí. Jako jediný tým jsme 
dokázali porazit letošního vítěze ligy tým RH Roudná, 
stalo se tak v 8. kole a vyhráli jsme 7:6.

Vyhlášení letošního ročníku BHLA se  uskutečnilo 
v Klenovicích 6. 4. a pořádal ho vítězný tým RH Roudná. 
Bohužel nikdo z našeho týmu se ho nezúčastnil, protože 
na tuto sobotu jsme měli naplánovanou naší dolednou.

Na stánkách http://www.bhla.cz jsou všechny 
statistiky podrobně. Níže v  tabulce se můžete podívat, 
jak dopadl letošní ročník celkově. O  pořadí na 4.  a 
5. místě a 10. a 11. místě rozhodly výsledky vzájemných 
zápasů.

HC D. B. Školník (Tomáš Pavlásek)

Ze spolků

S  naším bufetem jsme v  sobotu 27.  dubna tradičně 
zahájili sezonu v  Českých Budějovicích na  náplavce 
na  soutěži svatého Floriána. Ve  sportovním areálu 
v  Lomnici nad Lužnicí jsme poslední sobotu v  květnu 
zabezpečovali soutěž dětí Plamen. Týden nato 
na  stejném místě poměřili své síly dospělí na  okresní 
soutěži. V  sobotu 8.  června jsme se  s  polní kuchyní 
podíleli na občerstvení hostů na Horním Bukovsko, kde 
naši kamarádi hasiči slavili 100 let od svého založení a u 
té příležitosti se  tam konalo i setkání rodáků. V pondělí 
27. 5. jsme pořádali pro děti z mateřské školky Den dětí. 
Nejvíce se jim líbila ukázka skutečného zásahu.

Letošní obvodová soutěž se  konala v  sobotu 11.  5. 
v Drahotěšicích. Náš sbor reprezentovali muži nad 35 let, 
kteří skončili na  druhém místě. Ženy nad 30  let, které 
skončily také na druhém místě. Ženy bez omezení, které 
vyhrály a  postoupily na  okresní kolo do  Lomnice nad 
Lužnicí, kde skončily na krásném třetím místě.

Za SDH Dolní Bukovsko velitel sboru Tomáš Pavlásek

Z obvodové soutěže postoupily naše ženy

Tak jsme třetí no a co
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Moc vás zdravím moji milí,
co jste se dneska dostavili.
Vzpomeňme si na ty roky,
kdy skákali jsme přes potoky,
kdy jezdili jsme na kole a učili se ve škole.

Děvčata měla mašle ve vlasech
a kluci chodili v kraťasech. 
Vzpomeňme si na učitele,
v Dolním Bukovsku bylo skvěle.

A i když dneska máme vrásky,
vzpomeňme na školní lásky. 
Dost nostalgie, ať je živo. 
Pojďte si teď dát všichni pivo!

Zastav se! Ruku na srdce dej,
před školu v Dolním Bukovsku pospíchej.

Budeme se smát a vyprávět,
jak jsme v té době mohli dovádět.
Pak si podáme srdečně ruce,
že se sejdeme i v dalším roce.

Dolní Bukovsko je naše místo, a tak to zůstane, to je jisto.
Za zbývající spolužáky Honza Novák – Remiš 

Ze života v městysi

69 let od ukončení školní docházky
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Pozvánky na akce
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Vítání občánků

Z matriky

Od 14 hodin:
Alena Karlasová, Radonice
Laura Svobodová, D. Bukovsko
Sebastián Svoboda, D. Bukovsko
Veronika Pucheľová, D. Bukovsko
Ondřej Pitro, D. Bukovsko
Michael Míka, D. Bukovsko
Stella Dvořáková, D. Bukovsko
Dan Hejl, D. Bukovsko

Od 15 hodin:
Lilien Lukešová, Popovice
Erin Kramplová, D. Bukovsko
Markéta Šimková, D. Bukovsko
Tamara Pourová, D. Bukovsko
Štěpán Chlup, D. Bukovsko
Josef Krška,Sedlíkovice
Ondřej Svoboda, D. Bukovsko
Michaela Tichá, Popovice
Matyáš Staš, D. Bukovsko

V neděli 19. května byli na radnici přivítáni tradičním obřadem 
noví občánci městyse.
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Realizace funprint.eu

Paní Marie Dvořáková z Pelejovic oslavila 75. narozeniny.
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